
Innspill til campusutviklingsplan 
 
Her er noen korte stikkordsmessige innspill til campusplan etter en diskusjon i sist ledermøte på IT. 
 
Innspillene er spesielt rettet mot arealene i dagens IT-avdeling, med noen kommentarer til prosessen 
til sist. 
  
- Ingen store feil i grunnlaget 
 
"Til avklaring" 
- MS  + masterlab + andre laber brukes til studentarbeidsplasser 
- Mangler kommentarer om andre laber enn MS? 
- Mer labplass nødvendig (strategisk/praktisk) 
- Sosialt læringsmiljø er viktig 
- Studenter jobber hjemmefra pga manglende arbeidsplasser på Remmen 
- Mye tomme nettsider i prosjektet, inkludert medvirkning og prosjektplan 
- Medvirkning er vikgit, kommer ikke tydelig frem i prosjektplan 
- Høring med brukerne må med 
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